
中空玻璃加工设备专业制造商
Professional Manufacturer of Insulating Glass Processing Equipments

也宗阅航那保科技有限公司
SHANDONG YUEHANG ECO TECHNOLOGY CO., LTD.
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Serve Every User



牌：以电牌促发展。
'使员社会敬仰。

精益求..

负重领先.，默契信任'风险共担

细化F零缺陷。

现企业与员工的价值；

效益，促进企业发展的同时.



企业榜E述 Company profile

山东阅航环保科技有限公司是山东省高新技术企业、中空玻

璃加工设备的专业制造商。公司专注于中空玻璃设备的设计.研

发与制造，可提供适合用户需求的中空玻璃加工设备。公司的核

心产品是充气中空玻璃生产线、全自动中空玻璃打胶机，该设备

大大提高了玻璃深加工企业的生产效率及在同行业中的竞争力、

降低人工成本；公司拥有专业的研发队伍和强大的技术力量.所

生产的产品运行平稳性强，使用过程稳定性高，设备操作简单易

学，能够满足不同客户实际操作需求。

公司创办初始，管理、设计、生产.制造、销售、服务严格

遵循现代化的企业管理机制和规范运作模式，为公司高起点介

入、高标准运作的发展理念打下坚实的基础，公司始终信奉质量

第一、用户至上的原则，在保证质量的同时，不断深入市场与用

户交流，聆听用户建议，关注用户需求，在产品设计制造方面始

终以客户的需求为中心，做最适合市场需求的产品。

Shandong Yuehang ECO Technology Co., Ltd. is a high-tech enterprise in Shandong province,
is a professional manufacturer of insulating glass processing equipment. The company focuses
on the design, research and development and manufacturing of insulating glass processing
equipment. The key products of the company are insulating glass argon gas filling production
line, automatic insulating glass sealling robot, which greatly improves the production efficiency
of glass deep processing enterprises and the competition in the same industry, reduce labor
costs; The company has its own R & D team and a strong technical group, the production of
products running stable, high stability in the process of use, equipment operation is simple and
easy to learn, to meet the actual operation needs of different customers.

Company establishes the initial, management, design, production, manufacture, sales, service,
strictly follow the modern enterprise management mechanism and stan-dardize the operation
mode, high involvement in starting point, high standard operation for the company's
development idea to lay a solid foundation, the company always believes in the principle of
quality first, customer supreme, in quality assurance at the same time, deepening the market
with the user communication, listen to user Sugges-tions, focus on user needs, in product
design and manufacturing has always been to customer demand as the center, make the
products suitable for the market demand.



全伺服智能充气中空玻璃生产线
FULL SERVO INTELLIGENT ARGON GAS FILLING INSULA'; G G \SS PRODUCTION LINE

n操作更便捷、直观。

三玻璃。

觥稳定，适用寿命长。

諏I玻璃洁净度。

M准确，减少劳动力，

为充气提供准确数据。

氢气）o

无痕中空玻璃的生产。

CHARACTERISTICS
o PLC control, touch sensitive screen human-machine interface, operation is more convenient and intuitive
o The production line automatically recognise coated glass and LOW-E glass.
o The upper part of the cleaning box is connected by a bevel gear, which has stable Darfcrm*— 一 ,

… " n己rice and lono servirp life
O The light tubes are distributed reasonably, segmented control, better detection of glass cleanlines e,

o The aluminum spacer positioning adopts unique design, accurate positioning, reduced labor
detection of glass height and thickness to provide accurate data for in-panel inflation ' automatically accurate

O Can filling argon gas for single chamber or double chamber glasses.
o Servo positioning, full beam design, truly achieve the production of traceless insulating gia



技术参数 TECHNICAL PARAMETERS

3000x6000mm0.6~0.8Mpa 260x450mm380V 50Hz 62KW 44800*2500*<80mm 2~12m/min

玻璃清洗速度
Cleaning Speed

外形尺

Overall Dinx
中空玻瑞最大厚度

Insulating Glass Thickness
最小加工尺寸

Min. Glass Size

YH-CQX-3000x6000-A 3-12mm

YH-CQX-2800x6000-A 0.6~0.8Mpa380V 50Hz 62KW 2800x6000mm 260x450mm 3*12mm <80mm 2-12m/min 44800*2500*
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自动标准充气中空玻璃生产线
AUTOMATIC ARGON GAS FILLING INSULATING GLASS PRODUCTION LINE

择点

EPLC控制系统，触摸屏人机界面，操作更便捷、直观。

匸线可自动识别镀膜玻璃和LOW-E玻璃。

淄:三令芝云三个齿災连接，4能稳定，适用寿命长。

F分布合理，分段控制，更好的检测玻璃洁净度。

有条定位处采用独特的设计，定位精确，减少劳动力，

〕稽飛蛤洲玻遼高度万厚度，为板内充气提供准确数据a

催层双层中空玻璃进行充气（氧气）。

外合片均能生产等片単层、双层中空玻璃，效率高。

淀位，全横梁设计，真正做到了无痕中空玻璃的生产。

CHARACTERISTICS

• PLC control, touch sensitive screen human-machine Interface, operation Is more convenient and intuitive.

. The production line automatically recognise coated glass and LOW-E glass.

• The upper part of the cleaning box is connected by a bevel gear, which has stable performance and long service life.

• The light tubes are distributed reasonably, segmented control, better detection of glass cleanliness.

• The aluminum spacer positioning adopts unique design, accurate positioning, reduced labor; automatically accurate

detection of glass height and thickness to provide accurate data for in-panel inflation.

• Can filling argon gas for single chamber or double chamber glasses.

• Both inner-panel assembly and out-panel assembly function can process same edge double layers and triple layers.

• Servo positioning, full beam design, truly achieve the production of traceless Insulating glass.

一I



技术参数 TECHNICAL PARAMETERS
型号

Model
电源功率

Power Supply
供气压力

Air Pressure
■大加工尺寸

Max. Glass Size
•小加工尺寸

Min. Glass Size
清洗玻璃厚度

Glass TNckness
中空玻典■大岸at

Insulating Glass Thickness I Ooamng Speed

YH-CQX-3000x6000-B 380V 50Hz 59KW 0 6-0 8Mpa 3000x6000mm 260»<450mm 3* 12mm c80mm 2*12m/m«n 3-

YH-CQX-2800*6000-B 380V 50Hz 59KW 0 6-0 8Mpa 2800*6000mm 260*450mm 3~12mm <.80mm 2-12rrVmin 3-



伺服横梁充气中空玻璃生产线
SERVO BEAM ARGON GAS FILLING INSULATING GLASS PRODUCTION LINE

特点

芸PLC控制系统，触摸屏人机界面，操作更便捷、直观。

'线侦自寸泛务:镀膜菠璃和LOW-E玻璃。

E箱上部全部采用伞齿轮连接，性能稳定，适用寿命长。

f分布合理，分段控制，更好的检测玻璃洁净度。

畐条定位处釆用独特的设计，定位准确，减少劳动力，

滩准检测玻璃髙度和厚度，为板内充气提供准确数据。

寸単层、双层中空玻璃逬行充气（复气）O

1定位，全損梁设计，真正做到了无痕中空玻璃的生产。

CHARACTERISTICS

• PLC control, touch sensitive screen human-machine interface, operation is more convenient and intuitive.

• The production line automatically recognise coated glass and LOW-E glass.

• The upper part of the cleaning box is connected by a bevel gear, which has stable performance and long service life.

• The light tubes are distributed reasonably, segmented control, better detection of glass cleanliness.

• The aluminum spacer positioning adopts unique design, accurate positioning, reduced labor, automatically accurate

detection of glass height and thickness to provide accurate data for in-pane! inflation.

・ Can filling argon gas for single chamber or double chamber glasses,
• Servo positioning, full beam design, truly achieve the production of traceless insulating glass.



技术参数 TECHNICAL PARAMETERS
型号 电源功率供力 ■大加工尺寸 娘小加工尺寸 満洗玻璃厚度

Mod® Power Supply ] 色r Pressure Max Glass Size Min. Glass S0 Glass Thickness ] Insulatinq Giass Thckness Oesmng Spee<

YH-HLCQX-2500*4000 380V 50Hz 50KW 0.6-4) 8Mpa 2500*4000mm 260*450mm 3-12mm <80mm 2~12m/fn»n 28

YH-HLCQX-2500x3500 380V 50Hz 50KW 0 6~0.8Mpa 2500x3500mm 260x450mm 3~12mm .. 80mm 2*12m/mm 25



设备特点

全程PLC控割系统，曲屏人机界面，操作更便捷、直观。

生产线可自动识别辍蝴或璃和LOW-E玻璃。

清洗賞上部全M采用伞齿轮连接，性籍蜡适用齢长。

灯管分布街分段控制，更好的媛蜘洁净度。

竺枭条定位处采用独特的设计，定位准确，减少劳动力，

自动精准街高度和厚度，为板内充气提供准确製§。

可对单虑砂中^«进行充气（氧气）。

-

*

-

CHARACTERISTICS

• PLC conlrol, touch sensitive screen human-machine interface, operation is more convenient and intuitive.
• The production line automatically recognise coated glass and LOW-E glass, 通
・ The upper part of the cleaning box is connected by a bevel gear, which has stable performance and long serv.ce nte
. The light tubes are distributed reasonably, segmented control, better detection of glass cleanliness.
.The aluminum spacer positioning adopts unique design, accurate positioning, reduced labor, automatically accurate

detection of glass height and thickness to provide accurate data for in-pane! inHation.

・ Can fining argon gas forsing.e ch^ber or d0UbIe chamber g.asses.

題於藉蠶礬醺瑟普G GLASS ARGON GAS H5G PRODUCE



技术参数 TECHNICAL PARAMETERS
型号

Model
电源功寧

Power Supply
供气任力

Air Pressure
■大加工尺寸

Max Glass Size
■小加工尺E

Mm. Glass Sae
清洗域魂厚度

Glass Thickness InsulaUna Glass Thickness
玻at清洗邇度

Ov
YH-SGWCQX-2500x4000 380V 50Hz 39KW 0 6H) 8Mpa 2500K4000mm 260x450mm 3* 12mm < 80mm 2—12m/mm 2815

YH-SGWCQX-2500*3500 380V 50Hz 39KW O X 8Mpa 2500■3500mm 260«450mm 3* 12mm < 80mm 2-12nVmm 253«



中空玻璃生产线
INSULATING GLASS PRODUCTION LINE

CHARACTERISTICS 〔 !r 5. bating 9,asS

♦ Available for processing double insulation glass (triple glass with doublelnsulation ), 003 宜？

tempered insulating glass, Low-E insulating glass etc. hspiay 郝 州呻

• The machine adopts inclined structure, stable conveying, PLC controlling, touching screen

key components automatic detection. acer pos"四

• The equipment could complete functions of: glass conveying, glass washing, drying testing.

auto external assembling, plate pressing, insulating glass discharging etc. Qnsu，e p初侦

• And automatic self monitoring working situation, so as to control equipment and avoid fau

quality, improve safe performance. , bead时沏.

• The production line is high efficient, energy saving, safe, easily operated, less occupied spa 島豪|

ently is the best equipment for insulating glass production.

设备特点

・可做双层中空玻璃（三玻两腔）、镀膜中空玻璃、钢化中空玻

'璃、LOW-E中空玻璃等高档中空玻璃制品。

•整机釆用立式倾斜机构，传送平稳、PLC控制、触摸屏显示和

调节、关键部分自动检控。

.该设备能够完成如下功能：玻璃传送、玻璃清洗、干燥、检测、

铝框定位、自动外合片、板压、中空玻璃出片等。

•同时还自动监视设备本身的工作状况，以控制设备避免发生故

障，保证了产品质量，提高了安全性能。

•该生产线具有高效、节能、安全、易操作、占地少、美观大方

等特点，是目前中空玻璃制造的最佳设备。



技术参数 TECHNICAL PARAMETERS

膘
电源功率

Power Supply
供气压力

Air Pressure
n大加工尺寸

Max. Glass Size |
■小加工尺寸

Min. Glass Size
清洗玻璃厚度

Glass Thickness |
中空玻璃最大厚度

Insulating Glass Thickness
玻璃清洗速度

Cleaning Speed
外彩尺寸

Overatt Dimension

YH-ZKX-2000«2500 380V 50Hz 35KW 0.6-0.8Mpa 2000*2500mm 260*450mm 3*12mm 80mm 2-12m/mm 19700* 1400*3100mm

YH-ZKX-2000*3000 380V 50Hz 35KW 0.6-0.8Mpa 2000«3000mm 260x450mm 3*12mm <80mm 2~12m/min 22300x1400x3100mm

YH-ZKX-2500x3500 380V 50Hz 39KW 0.6~0.8Mpa 2500*3500mm 260«450mm 3-12mm < 80mm 2-12m/min 25300* 1600«3600mm

YH-ZKX-2500x4000 380V 50Hz 39KW 0.6~0.8Mpa 2500x4000mm 260*450mm 3~12mm w80mm 2*-12nVmin 28150*1600*3600mm

YH-ZKX-2800«5000 380V 50Hz 40KW 0 6~0.8Mpa 2800x5000mm 260«450mm 3~12mm c.80mm 2~12m/min 32300* 1600»3950mm



技术参数 TECHNICAL PARAMETERS
电源功率

Power Supply '
供气压力

Air Pressure
景大加工尺

Max Glass Size
最小加工尺寸'

Min. Glass Size
原片玻璃厚度1

Glass Thickness 1
中空玻璃最大厚度

Insulating Glass Thickness Workina Speed

. 供胶♦大核、

i Max. ggpens^g P

YH-FJX-2000x2500 380V 50Hz 8KW 0.5~0.7Mpa 2000x2500mm 260x450mm 3-12mm 0-50m/min
《35Mpa

YH-FJX-2000*3000 380V 50Hz 8KW 0.5-0.7Mpa 2000x3000mm 260x450mm 3~12mm 50mm 0~50m/mm 35Mpa 崎“a

YH-FJX-2500«3500 380V50Hz9KW 0.5~07Mpa 2500*3500mm 260x450mm 3-12mm 50mm 0-50m/min
35Mpa

YH-FJX-2500«4000 380V 50Hz 9KW 0.5~0.7Mpa 2500x4000mm 260x450mm 3^12mm <50mm 0~50m/min
35Mpa

11050



釆用世界知名品牌——

安川运动控制系统及伺服控制系统,

性能稳定可靠。

设备特点 CHARACTERISTICS

.可实现各种尺寸的矩形中空玻璃打胶的连续性，打胶效率高，质量稳定，

.两套完全独立的供胶系统，两种密封胶可任意切换(选配)

.第三段可预存玻璃，加强设备运转的连续性，提高生产效率，

•边部涂胶充实无气泡，角部饱满，美观大方，无需人工修整

・釆用世界知名品牌——安川运动控制系统及伺服控制系统，性能稳定可靠

.设备采用精确的同步带传输系统，确保玻璃运行平稳无污染

・可配备两套供胶系统，两种密封胶切换快捷，一键式操作，(型号II )

・支持三层玻璃涂胶。

• The adhesive continuity of rectangular insulating glass of various sizes can be realized, with high adhesive
efficiency and stable quality.

• Two completely independent glue supply systems, two kinds of sealants can be arbitrarily switched (optional).
• The glass can be pre-stored in the third paragraph to strengthen the continuity of equipment operation and

improve production efficiency.
• The side coating is full without bubbles, and the corner is full without manual trimming.
♦ World-renowned brand Yaskawa motion control system and servo control system have stable performance.
• Unique automatic alarm device for glue quantity. Accurate synchronous belt transmission system ensures

pollution-free operation of glass.
• Using two sealant supply systems, switch fast and one-key operation. (Model II)
• Suitable for triple glazing,



技术参数 TECHNICAL PARAMETERS

35Mpa

35Mpa
10500x1700'，

<35Mpa

35Mpa

供胶it大压力 1
Max. Dispen^ngPressur^l

11050-17虾

8000*1

10000旅渺

耕携驟理lasssea—t

型号

Model
龟源功率

Power Supply
供气压力

Air Pressure
遊大加工尺寸

Max Glass Size
最小加工尺寸

Min. Glass Size
原片玻璃厚度

Glass Thickness

打胶速度|

\A/nrkinn SnRftd
YH-FJX-2000x2500 380V 50Hz 8KW 0.5-0 7Mpa 2000x2500mm 260«450mm 3-12mm 0-50m/min

YH-FJX-2000x3000 380V 50Hz 8KW 0.5~0 7Mpa 2000x3000mm 260«450mm 3-12mm < 50mm 0~50m/min
YH-FJX-2500x3500 380V 50Hz 9KW 0.5~0.7Mpa 2500x3500mm 260x450mm 3-12mm <50mm 0~50m/min
YH-FJX-2500x4000 380V 50Hz 9KW 0.5-0 7Mpa 2500«4000mm 260*450mm 3-12mm •- 50mm 0~50m/min



采用世界知名品牌——

安川运动控制系统及伺服控制系统,

性能稳定可靠。

设备特点 CHARACTERISTICS

•可实现各种尺寸的矩形中空玻璃打胶的连续性，打胶效率高，质量稳定＜

•两套完全独立的供胶系统，两种密封胶可任意切换(选配)，

•第三段可预存玻璃，加强设备运转的连续性，提高生产效率，

•边部涂胶充实无气泡，角部饱满，美观大方，无需人工修整“

•采用世界知名品牌——安川运动控制系统及伺服控制系统，性能稳定可靠

•设备采用精确的同步带传输系统，确保玻璃运行平稳无污染

•可配备两套供胶系统，两种密封胶切换快捷，一键式操作：(型号II )

•支持三层玻璃涂胶。

• The adhesive continuity of rectangular insulating glass of various sizes can be realized, with high adhesive
efficiency and stable quality.

• Two completely independent glue supply systems, two kinds of sealants can be arbitrarily switched (optional).
• The glass can be pre-stored in the third paragraph to strengthen the continuity of equipment operation and

improve production efficiency.
• The side coating is full without bubbles, and the corner is full without manual trimming.
• World-renowned brand Yaskawa motion control system and servo control system have stable performance
• Unique automatic alarm device for glue quantity. Accurate synchronous belt transmission system ensures

pollution-free operation of glass.
• Using two sealant supply systems, switch fast and one-key operation. (Model II)
• Suitable for triple glazing.
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可实现各种尺寸的矩形中空玻璃打胶的连续性,

打胶效率高，质量稳定。

设备特点 CHARACTERISTICS
•可实现各种尺寸的矩形中空玻璃打胶的连续性，打胶效率髙，质量稳定,

・两套完全独立的供胶系统，两种密封胶可任意切换(选配)。

•第三段可预存玻璃，加强设备运转的连续性，提高生产效率，

•边部涂胶充实无气泡，角部饱满，美观大方，无需人工修整

・釆用世界知名品牌一安川运动控制系统及伺服控制系统，性能稳定可靠

•设备釆用精确的同步带传输系统，确保玻璃运行平稳无污染

.可配备两套供胶系统，两种密封胶切换快捷，一键式操作，(型号H )

•支持三层玻璃涂胶。

• The adhesive continuity of rectangular insulating glass of various sizes can be realized, with high adhesive
efficiency and stable quality.

• Two completely independent glue supply systems, two kinds of sealants can be arbitrarily switched (optional).
• The glass can be pre-stored in the third paragraph to strengthen the continuity of equipment operation and

improve production efficiency.
• The side coating is full without bubbles, and the corner is full without manual trimming.
• World-renowned brand Yaskawa motion control system and servo control system have stable performance.
• Unique automatic alarm device for glue quantity. Accurate synchronous belt transmission system ensures

pollution-free operation of glass.
• Using two sealant supply systems, switch fast and one-key operation. (Model II)
• Suitable for triple glazing.
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人机友好界面：

简洁、采用简化思维设计的操作界面;

出胶压力及技术参数屏幕实时显示 、

便于观察、操作简单。

设备特点 CHARACTERISTICS

•可实现各种尺寸的矩形中空玻璃打胶的连续性.打胶效率高.质量稳定.

•边部涂胶充实无气泡，角部饱满.美观大方，无需人工修整

•人机友好界面、简洁、采用简化思维设计的操作界面.出胶压力及各个技术参数屏幕实时显示便于观察操作简单明了

•电器元件，电缆线采用进口品牌.经久耐用，

-自动完成连线涂胶.操作简洁方便

•机部件采用数控加工中心制造.零部件高标准化.可都到互换性.提高维护保养的方便性.保证了设备长期稳定使用

•设备组装采用流水线式.精度高.保证了设备长期稳定使用

•伺服控制系统采用世界知名品牌（日本安川）.性能稳定.运算速度快.出胶精度高

• The adhesive continuity of rectangular insulating glass of various sizes can be realized, with high adhesive efficiency and stable quality.
• The side coating is full without bubbles, and the corner is full without manual trimming
• Human-computer interface, succinct, adopts simplified thought designed operation interface: sealant output pressure and other
parameters shown on screen in -real-time, convenient to see and easy to operate
• Electrical parts and cable are used imported brand, with long endurance.
• Automatically finish linear sealing, easy and convenient operation
• The machine frame is made by CNC processing center .spare parts with high standardization and could be interchanged, which improve
convenience for maintenance and ensure long service life.
• The machine is installed in assembly line, with high precision, ensuring stable working in long life.



Y做潇 I題襪魅轄鴛MACHINE

设备特点

•可清洗镀龄璃、钢化玻璃' LOW-政璃等高档玻璃。

.清洗机采用无油润滑轴承，稳定可靠。

•采用立式倾斜机构，传送平稳、关键部分自动检控。

•该设备可完成玻璃传送、清洗、干燥、检测出料等功能。

•清洗机全部釆用不锈钢材料，防腐耐用。

技术参数 TECHNICAL PARAMETERS

CHARACTERISTICS

* 辭"辭"washing coating glass, tempered glass, LOW-E glass etc.
・ ashing machine adopts oilless bearing, stable and reliable
.™Pts incllned structure, stable conveying, key components automatic detection

testin縉如 complete functions of: glass conveying, glass washing, drying.
lesung and discharging etc.

・ AH washing parts are stainless steel, anticorrosive and durable.

YH-QXJ-2500 380V 50Hz 24KW 0.6F.8Mpa 2500x3150mm
YH-QXJ-2000 380V 50Hz 21KW

0-50m/min2000x2500mm 2-12m/min

3~30mm
0^50m/min 2-12m/min

最大加工尺寸

Max. Glass Size
玻璃清洗速度

Cleaning Speed |

电源功軍

Power Supply

外形尺寸
Overall D初ens竺

供气压力

Air Pressure

0.6'O.8Mpa
f --- •-------

9200x2300x3500mm

7800»1800x2950mm

清洗玻璃厚度 玻璃传送速度 I
Glass Thickness Conveying Speed |

260450mm
—‘ —k...... .

260



玻璃吸吊机
GLASS SUCTION CRANE MACHINE

设备特点 CHARACTERISTICS
・该机是搬运玻璃的理想专业设备

•适用搬运中空玻璃、钢化玻璃' 玻璃第墙等各类玻璃

•气动元件釆用台湾亚德客，质量稳定、压力为0.6-0.8Mpa.

•可以适用于300P以下的高温玻璃的搬运，，

•可实现玻璃的0-90 , 0-180翻转搬运、0-360旋转搬运.

• The best equipment glass machine used for handling glass.
• Suitable for moving insulating glass, tempered glass, glass

curtain wall, construction of glass deep processing etc
• Pneumatic components adopt Taiwan AIRTAC, stable quality.

pneumatic pressure is 0.6-0.8Mpa
• Suitable for high-temperature (below 300P) glass.
• It can turn the glass 0-90.0-180°, 0-360°.

技术参数 TECHNICAL PARAMETERS

型号 Model YH-XPJ-300

供气压力Air Pressure 0.5-0.8Mpa

左右旋转角度Rotation Angle 90

轨道长度Track Length 3000/4000mm

立柱高 ®Column Height 3400/3900<nm

垂直升降 Vertical Lift 1000mm

吸盘个数No Sucking Disc 2/4/6个

操作方式Operation Way 手控开关向

滑动方式Siding Mode 手动



Y液潇 丁基胶涂胶机
I BUTYL SEALANT COATING MACHINE

Supply

option

挤胶压力
Dispensing Pressure

3020.715、跡叩

函打胶速度
Working Speed

°・5~0.8Mpa

设备特点 CHARACTERISTICS with speed ad/sim统

• PLC控制系统'滚轮的下压和喷嘴的开关随速度变化自动调节o • plc control system.hold down rollers and nozzle open/close automaticaHy measured space，村’
根据测量装置亍得的间隔条宽度自动调节喷嘴的宽度。 • Measuring device for automatic adjustment of nozzle head distanceaccor ing

• 涂.速度'• Infinitely adjustment for temperature, pressure and coating speed. :
* 牛:排，系统和胶齡炒指示器。 • Automatic bleeding system and low level indicator. <

• 力］方电加热电彳*见細的加热周期。 • Short heat up-cycle by optimized heating circuits. 「

.叔 U "、胶质也）操土.闾便，佥力口成本低。 • Optimized coating quality. Easy operation, low maintenance design.

畔参数 TECHNICA PARAMETERS

间鶏条宽度
Spacer bar width I Spacer bar height

--- ---

yH-Djj-Q3
380V 50Hz 5KW

10-20Mpa



设备特点

•采用先进的高效气动泵系统，使设备压力更加稳定且节能

•采用触摸屏人机界面控制系统，操作更加清晰简单

•采用变频调速输送系统，使1-5档速度从15-30米/分可选

•率先采用先进的自动调胶系统，可在6-18.5mm内任意调整

•胶缸采用回转式结构，自由旋转、放胶、维护更加方便

•大尺寸胶缸，一次的加胶量可达14KG工作台可升降（选配型）

CHARACTERISTICS
• Using advanced pneumatic pump system, the pressure to make the device more stable and energy-saving

• Using touch screen control system, the operation more clear and simple.
• Delivery frequency control system, so that the speed from 1-5 at speed 15-30 m/min optional.

• Pioneered the use of advanced auto-dispensing system can be adjusted within 6-18 5mm

• Melter using rotary structure, free rotation, glue, maintenance more convenient
• Large-size plastic cylinder, plus a glue up to 14KG Table can lift (optional type).

3000*650»<950mm10~20Mpa2-45m/min§ 200mm110-140C6-18.5mm60Umin0.5~0.8MpaYH-DJJ-02 380V 50Hz 3.75KW

挤胶压力

Dispensing Pressure
型号

Model

耗气量
Air Consumption!

胶头可谓整范困 打胶温度

Adjustable Range | Temperature电源功率

Power Supply

打放速度

Working Speed
胶紅直径

Pistons Diameter供气压力

Air Pressure

技术参数 TECHNICAL PARAMETERS



bending MACHINE全自聽頓課"CER

AUTOMATIC 加

设备特点

. PLC控制系统，入机界面友好,操作方便。

.伺服控制系统控制进料机构。

•各种规融岫；设有四组尺寸铝貓存单元。

•支持不同形状连续折弯；大尺寸铝框折弯助能。

.折弯外例分开式不锈钢护板。

•铝条自动焊接功能;铝条焊接口自动避让。

CHARACTERISTICS

• PLC control system, friendly interface, easy operation.
• Servo motors control feeding system.
• Any width spacer can be bended. 4 group size magazines of spacer.
• Support ditterent shape continuous bending,
• Big size aluminum frame, bending auxiliary function,
• Bending lateral adopts split stainless steel shield.
■ Spacer automatic welding function. Spacer welding place avoiding.

输入功率mpuE

供气压”即;'舸

铝条规格Space，

外形尺寸o—g



;全自动分子筛灌装机
I AUTOMATIC DESICCANT FILLING MACHINE

•本机由PLC控制，在密闭条件下溥装，紹决了干煤剂吸水汽失效，

提高效率及中空玻璃寿命

•是折弯式中空玻璃生产中的必备设备

•铝条背面中间打孔、谨装、自动封胶。

•可灌装自动折弯成形铝框和普通直插角铝框

•谨装高度可根据铝框大小调节

•独特的先进上料装置，可自动补料

• Controlled by PLC. filling in confined conditions, solve the problem of

steam absorption of the molecular sieve, improve efficiency and life­

time of insulating glass. It is necessary equipment for insulating glass
• Make hole back and middle of the aluminum spacer filling. an<1 close

the hole automatic.
• Used for both spacer frame made by bendable spacer and common

aluminum frame with straight connectors
• Filling height can be adjusted according to the size of aluminum frame

• Unique and advanced feeding device, automatic feeding

技术参数 TECHNICAL PARAMETERS

型号Mod®

电源功率Power Supply

供气侄力Air Pressure

铝条规格Spacer Specification

程装速度Filhng Speed

分子筛内径Desiccant Diameter

最小灌装尺寸Mm. Filling Speed

最大潘装尺寸Max Filling Speed

外形尺寸 Overall Dimension

220V 50Hz 0 5KW

0.6-0.8Mpa

5.5~27mm

5-10s 个

V 0.5mm

250x250mm

2000x2000mm

1050x850*4000fnm
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⑤

①自动玻璃上片机

②自动充气中空玻璃生产线

③全自动铝条折弯机

;④全自动分子筛谨装机

⑤丁基胶涂胶机

⑥铝框输送机

:⑦全自动中空玻璃封胶线

⑧玻璃吸吊机

:⑨玻璃输送车

「1 Automatic Glass Uploading Machine

② Insulating Glass Argon Gas Filling Line

③ Aluminium Spacer Bending Machine

④ Automatic Desiccant Filling Machine

⑤ Butyl Sealant Coating Machine

⑥ Aluminium Frame Conveyors

；⑦ Insulating Glass Sealing Robot

⑧ Glass Suction Crane Machine

⑨ Glass Conveyors



I 題興蒜NG AND SORTING SYSTEM

设备特点

一YH-LPL-2OOOx3ooo
380V 50Hz 9KW

500x300mm 4~8mm

由

•该线实现全自动玻璃选片配片，降低劳动强度、节省人力

•采用Windows操作系统界面，操作简洁方便。 ，冋生产玫率。

•伺服系统采用世界知名品牌，『… °

•可与ERP系统智能连线，订单进度赢慕/

.储片段包含120个网格，可存储240片玻璃:' 

°-6-0.8Mpa
最小玻璃尺寸

Min. Glass Size

旺成玻璃长度和宽度的测量,测量精准

缺片、错片自动报警。°

智能选择记录网格内玻璃信息。

CHARACTERISTICS

•代 can realize automatic glass selection and matching, reduce produc®00
save manpower and improve production efficiency. |

• Windows operating system interface, simple and convenient ope?"。%。册glass况
• Servo control system adopts world famous brand, The length and w， rate.

measured automatically by the servo system, and the measurement
• mtelligent connection with ERP system, real-time monitoring of order

of missing pieces andwrong pieces. m浏9加妍"
* SSge fragment contains 120 grids, store up to 240 pieces of。畋

the information of glass in the grid.季术参数 TECHNICAL PARAMETERS

14000妇
2500x3000mm

丫屈濫
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